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Odpowiadaj4c na Pana interpelacjg wniesionq podczas obrad Vll sesji Rady Miasta Wloclawek,
w sprawie zainstalowania monitoringu pzy zespole boisk sportowych na ul. Samiej, informujg,
2e ze wzglqdu na usytuowanie obiektu brak jest mo2liwo6ci technicznych zrealizowania tej koncepcji.

W tej sprawie prowadzone byly konsultacje z firm4 kt6ra realizowala rozbudowg systemu
monitoringu 

"Male 
Poludnie". Z uzyskanych opinii wynika, ze najbardziej racjonalna bylaby budowa linii

Swiatlowodowej. Wymaga to jednak powstania linii Swiatlowodowej w dw6ch dzielnicach, czyli na Poludniu
iw Michelinie.


